中原大學電機工程學系博士班論文大綱審核申請表
Dissertation Prospectus Submission Form
一、研究生           現在電機工程學系博士班   年級肆業，已通過博士班資格考試，資格考各科成績如下：
    I, ________________, am currently in the ____ year of the doctoral program in Electrical Engineering, having passed the PhD Qualifying Exam. The grades for each subject of the Qualifying Exam are as follows:
	課程名稱 Subjects
	成績 Grade

	
	

	
	

	
	

	
	


二、擬於     學年度第     學期提出論文口試，並依本系之博士班修讀辦法提出論文大綱送交論文大綱審核委員會審查。
I intend to schedule my thesis defense in the _____ semester of the academic year ______. In accordance with the regulations of the doctoral program in our department, I will submit the thesis outline for review by the Dissertation Prospectus Committee.
論文大綱審查委員名單如下(3~7名)：
List of members for the Dissertation Prospectus Committee (3-7 members):
	姓名
Name
	任職單位
Current position
	職稱
Title

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	


敬請照准  謹呈

指導教授                     學生：              (簽名蓋章)謹呈
Signature of Advisor                        Signature of Applicant
所    長                     學號：
Signature of department chair                 Student ID
聯絡電話：
附註：1.請將本表及歷年成績單、論文大綱、發表之論文著作各一份，送交系辨助理辦理。 
       Please submit one copy of this form, your academic transcripts, dissertation prospectus, and published papers to the department's administrative assistant for processing.
      2.請自行協調各委員可開會之日期，確定後請告知系辦(分機:4801)。
Please coordinate with each committee member to confirm a meeting date, and inform the department office (extension: 4801) once it is determined.
